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Radny Gminyi Miasta Kozieglowy
Józef Lazar
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W ostatnirn okresie czasu mialem mozliwosC spotkania sie, jako Radny, z mieszkancem
gminy Kozieglowy, który zainteresowal mnie tematem, o którym my, Radni, malo wiemy.
Nie mamy pelnej wiedzy w sprawach sadowych, które sa toczone z powództwa Gminy
i Miasta Kozieglowy,o ich kosztach i zyskach dla budzetu Gminy.

W zwiazku z powyzszym prosze o szczególowa informacje dotyczaca nastepujacych
problemów:, , , '

1. Jakie wriioskio sqigani~"pozwy; wnioski o przeprowadzenie kontroli skierowal Burinistrz
od 2003 r. do: prokuratur, NIK, Urzedu Skarbowego, Urzedu Kontroli Skarbowej, RIO, SKa,
WSA i sadów powszechnych? '

2. Jakich osób fizycznych lub prawnych dotyczyly w/wwystapienia? ' ' ,

3. Jakie na dzien dzisiejszy tocza sie postepowania z udzialem gminy w sadach cywilnych,
karnychi administracyjnych,przeciwkokomuijakie sa ichrezultaty- postanowienia,
wyroki? Prosze o kserokopie dokumentów - pozwów, wniosków, postanowien i wyroków.
4. Jakie koszty oplat sadowych i oplat zastepstwa procesowego poniosla gmina w wyniku
postepowan sadoWychzainicjowanych przez Bui1TIistrzod 2003r. do dzis? '

5. Czy prawdajest informacja, , zew latach 2004 - 2006 toczylo sie z powództwa Gminy
postepowanieprzeciwko Spólce Wodno Sciekowej "BOzyStók"w Rzeniszowie o zwrot
77 500 zl? Z informacji jakie posiadarn wynika, ze Gmina przegrala ten proces. Prosze zatem
o przedstawienie opinii publicznej tresci wyroku i uzasadnienie w tej sprawie oraz wysokosci
kosztówjakie Gmina poniosla. ,

Biorac pod uwage powyzsza informacje ze zdziwieniem i zaniepokojeniem przyjalem
wiadomosc, ze pomimo przegranej ze Spólka Wodna "Bozy Stok" "Burmistrz bez
poinformowania RadYOtnibyibez jakichkolwiek konsultacji wytoczyl kolejny proces o

, zwrot tYchsamych ,:':17500 zl przeciwko bylemu Burmistrzowi Slawomirowi Matyi. Pozew
wniesiony do Sadu Pracy w Czestochowie zostal przez ten Sad odrzucony jako bezzasadny,
wiec Burmistrz zlozyl pozew do Sadu Cywilnego. Na wyrok zapewne przyjdzie nam
poczekac do przyszlego roku i jest bardzo prawdopodobne, ze Gmina ten proces przegra.

Prosze o wyjasnienie dlaczego Burmistrz bez poinformowania Rady Gminy, bez jej
zgody dal pelnomocnictwo mecenasowi Kani do Wytoczeniatego powództwa. Jakie sa koszty
oplat sadowych w tej sprawie i j akie sa koszty zastepstwa procesowego, które Gmina placi
pat)u Kani?", ' ", " , '

, , iProsZeO odpowiedz pisemna na powyzsza interpelacj e.
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